
Skolebestyrelsesmøde

Den  13.december 2021 kl. 18.00 – 20.30

Forplejning: Allan, Susanne, Dirk

Fraværende: Ordstyrer: Frederikke Referat: Anette

Dagsorden

Pkt. 1
kl.18.00

Godkendelse af aftenens dagsorden / b

Pkt. 2
kl.18.05

Meddelelser fra skoleledelsen / o (KH + AO)
Vision: 11.1.22 fortsætter skolen med visionsarbejdet. Her er
lærere og pædagoger samlet.
Brandtilsyn - påbud: Der skal snares laves brandøvelse, og vi
skal vide, at når jakker skal hænge på gangene, så er det ekstra
vigtigt at kende flugtveje ved brand.
Førskoleprojekt: Kommende 0.klasser vil fra maj-måned kunne
vænne sig til SFO’en, da der er tanker om, at de skal være i Gult
Hus om formiddagen.
Det problematiseres, at det er én institution, som er i Gult Hus
- det burde være et tilbud til flere institutioner i området.
Møde kommende 0.klasse: 30.11 havde vi møde med forældre til
kommende 0.klasser. Det var et rigtig fint møde med mange
gode spørgsmål, efter vi slap oplæggene.
Juletræsfest(er): Vi nåede kun at afholde en julefest, før der
blev lukket for sociale arrangementer. Juletræet var flyttet ud,
og vi appellerede til at vise corona pas og holde sig til egne
klasse.
Gården - ansættelse: Anette har snart et opslag klar, så vi kan
finde en kollega til Niels Jørgen.
Coronahåndtering: Vi har i alt haft 11 påvist positive elever og 1
vikar (i dag). Det er fortsat ledelsens rettesnor at følge
Sundhedsmyndighedernes anbefalinger. Der kom 4 nye
smittede over weekenden, hvilket fik os til at lave
klasselærerdag tirsdag og til at have få lærere omkring 1.klasse
og 4.klasse.



Fjernundervisning og nødpasning: Alle planer er ved at være i
hus og pædagoger / lærere er klar til nødpasning og
fjernundervisning.

Pkt. 4
kl.18.25

Økonomi / O
Prioriteringer, da vi ikke kan starte Multibaneprojekt op:
HDS-lokale, nye stole mellemtrinnet, skrottet Berlingoen og
købt en trailer, 6 hæve/sænkeborde og kontorstole, så alle
lærere har gode forhold, pædagogerne kontorstole, 2 vogne
med hynder til fællestorvet. Lasercutter? Læsepc’er bestilt og
betalt trods leveringstid til maj.
Visuelle læringsmiljøer: vi har nedsat et udvalg, der prioriterer
læringsmaterialer til vægge / gulve.
Biotur med børnene i SFO.

Vi har valgt at indkøbe en del af det vi skal i 2022/2023 for på
den måde at have økonomi til multibanen. Vi overvejer,
hvordan vi kan styrke vores mellemformer - AKT i SFO +
styrket læseindsats. Der er søgt projektmidler omkring
mellemformer til næste skoleår.
Det tegner til, at Gødvadskolen ender med et overskud på
omkring 7%.

Pkt. 5
kl.18.40

Dirk og Karen-Lise - fællesmøde /O+D
Forslag fra Dirk og Karen-Lise:

Forældre indbydes til et fællesmøde på skolen.
Mål med mødet:
Forældre understøttes i dagligdagen omkring skolen
Engagement og fællesskab omkring skolen
forældre mere ind på skolen.
Indkaldelse til møde er en film lavet af børn til forældrene.
1.møde flere temaer / 2 møder 2 temaer?
1. Intro - hvad får du med herfra - Karen-Lise
2. Tips og tricks til madpakken - Karina, eller en anden
3. Aula - sådan gør du - Kenneth
4. Læsning - hvordan, hvorfor og hvad - Sine og Anette
5. Den ustyrlige samtale = løs samtale med kaffe og kage.
Denne indtages stående.
6. Tilbagemelding

Forældre-messe/forældrecafé/Forældre i skole
SB besluttede at arrangere et forældremøde med temaer.
Mødet afholdes med workshops med ovenstående temaer,



varighed 20 min. Der er fx tre workshops, og man går til to
workshops og samles så til sidst til fælles snak.
Andre forslag: AKT (skal hedde noget andet), DSA, de fede
skoleaktiviteter (Spørg Allan), Matematik hjemme, FabLab,
Guided Reading etc.

SB laver et idékatalog til temaer for sådanne møder.

Det sættes på lærer- og pædagog møde og Karen-Lise og Dirk
mødes i denne uge.

Pkt. 8
kl 19.00

Godkendelse af referat fra oktober mødet

Pkt. 11 Julefrokost

Næste møde


